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PROTOKÓŁ Nr  XXXIII/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 4 lutego 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Wszyscy obecni. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godz. 9:00 otworzyła sesję stwierdzając jej prawomocność, 

− poinformowała o propozycji Komisji Rewizyjnej dotyczącej wprowadzenia do porządku obrad 

dodatkowego punktu jako nowego punktu nr 10: „projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Jerzego Sowiaka na działania Komendanta StraŜy Miejskiej w Szczecinku”,  

−  dotychczasowy punkt nr 10 i następne uległy by odpowiedniemu przesunięciu numerów, 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę porządku 

obrad. 

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała porządek obrad, z uwzględnieniem przegłosowanej zmiany: 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji ( z 19.12.2012r. oraz z 18.01.2013r.).  

3. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Winniczna I”  

w Szczecinku.  

4. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Narutowicza III” w Szczecinku.  

5. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

„Koszalińska-2” w Szczecinku. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

7. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie  zmiany uchwały Nr LII/541/10 Rady Miasta Szczecinek z dnia 11 października 

2010r. w sprawie określenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek przy przewozie taksówkami 

osobowymi na terenie Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na działania Burmistrza Miasta 

Szczecinek.  

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jerzego Sowiaka na działania Komendanta StraŜy 

Miejskiej w Szczecinku.  

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.  

13. Wnioski i zapytania radnych. Prośba, aby ewentualne pytania i wnioski radni zgłaszali na 

przygotowanych formularzach.  

14. Zamknięcie sesji. 
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Ad.2. 

Protokoły z poprzednich sesji: z dnia 19.12.2012r. oraz z dnia 18.01.2013r. zostały przez Radę Miasta 

przyjęte przez aklamację. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zgłosiła Przewodniczącej Rady Miasta poprawkę do projektu uchwały i zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła propozycję poprawki zgłoszoną przez Komisję Rozwoju Gospodarczego  

i Samorządności, aby w paragrafie 12 zmienić treść pkt 2) oraz wykreślić pkt 3) i w związku z tym zmienić 

numerację punktów tego paragrafu,  

− proponowane nowe brzmienie: 

„Dla terenu oznaczonego na rysunku planu symbolem 1MW/U o powierzchni 0,23 ha  

ustala się:  

1) zabudowę mieszkaniową wielorodzinną; 

2) dopuszczenie lokalizacji: 

a) usług w parterach budynków lub kondygnacjach podziemnych budynków, 

b) reklam na elewacji budynku, do wysokości parteru, 

c) sieci infrastruktury technicznej; 

3) powierzchnię działki budowlanej nie mniejszą niŜ 2000 m², z uwzględnieniem § 10 pkt 3 lit. d; 

4) powierzchnię zabudowy od 30% do 40% powierzchni działki budowlanej; 

5) teren biologicznie czynny nie mniejszy niŜ 40% powierzchni działki budowlanej; 

6) wysokość budynków – 5 kondygnacji nadziemnych, przy czym nie więcej niŜ 17 m; 

7) kąt nachylenia połaci dachowych do 15°.” 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Miasta przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej 

poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami : „za” przyjęła zaproponowaną zmianę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/286/2013  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego  

„Winniczna I” w Szczecinku . 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przed przystąpieniem do realizacji punktu 4, powróciła do punktu 2 dotyczącego protokołów  

z poprzednich sesji, prosząc o przegłosowanie ich przyjęcia. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokoły z poprzednich sesji:  

z dnia 19.12.2012r. oraz z dnia 18.01.2013r. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/287/2013  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Narutowicza III” w Szczecinku . 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/288/2013 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego „Koszali ńska-2”  

w Szczecinku. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/289/2013 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek . 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/290/2013 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta 

Szczecinek.  

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe w paragrafie 1, punkt 1 litera „c” wpisano błędny kierunek stron świata jako „wschodnią”  

część Miasta Szczecinek, poniewaŜ chodzi o część „zachodnią”. 

 

 Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgodził się z uwagą radnego Romana Matuszaka, 

− jako zgłaszający projekt uchwały zgłosił autopoprawkę uwzględniająca uwagę radnego Romana 

Matuszaka. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związki z tym, Ŝe autopoprawka zgłaszającego projekt uchwały nie wymaga przegłosowania oraz  

z uwagi na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą, z uwzględnieniem w/w 

autopoprawki. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/291/2013 

w sprawie  zmiany uchwały Nr LII/541/10 Rady Miasta  Szczecinek  

z dnia 11 pa ździernika 2010r. w sprawie okre ślenia stref cen (stawek taryfowych) dla taksówek pr zy 

przewozie taksówkami osobowymi na terenie Miasta Sz czecinek.  

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia, 

− wyjaśnił jakiej kwestii dotyczyła skarga i przedstawił uzasadnienie proponowanej odpowiedzi. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił wątpliwość, czy przy poprzednim punkcie Rada Miasta przegłosowała samą poprawkę do projektu 

uchwały, czy juŜ uchwałę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe autopoprawka nie wymagała przegłosowania, i Ŝe w poprzednim punkcie Rada Miasta 

zagłosowała za podjęciem uchwały, 

− ze względu na brak uwag do projektu uchwały ujętej w punkcie 9, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/292/2013  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na działania  

Burmistrza Miasta Szczecinek.  

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia, 

− wyjaśnił jakiej kwestii dotyczyła skarga i przedstawił uzasadnienie proponowanej odpowiedzi, powołując 

się na stanowisko Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXII/293/2013   

sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jerzego Sowiaka na  działania  

Komendanta Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku.  
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Ad.11.Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

− Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.12. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o punkt 9 informacji Przewodniczącego Rady Miasta, dotyczący pisma Prokuratora Rejonowego  

w Szczecinku, 

− w piśmie tym  wskazano, Ŝe na wniosek Rady Miasta Prokurator moŜe udzielić bardziej szczegółowych 

informacji z materiałów postępowania prokuratorskiego w sprawie zanieczyszczenia wód jeziora 

Trzesiecko, 

− mając to na uwadze, na podstawie paragrafu 9 ust.4 Regulaminu sesji Rady Miasta składa formalny 

wniosek, aby w taki punkt ująć w porządku obrad następnej sesji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe zostanie to ujęte w porządku obrad następnej sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w punkcie 5 jest informacja o piśmie klubów sportowych zawierającym prośbę o spotkanie pomiędzy 

zarządami klubów piłkarskich, 

− czy takie spotkanie się odbyło? i ewentualnie co z tego spotkania wynikło? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, Ŝe to było za kadencji poprzedniego Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe to pytanie powinno być skierowane do niego, poniewaŜ prośba o spotkanie tez była 

adresowana do Burmistrza, 

− spotkanie się odbyło,  

− wraz z Zastępcą Burmistrza wyjaśnił przedstawicielom klubów piłkarskich, iŜ uwaŜa, Ŝe środki z budŜetu 

Miasta na sport dla dorosłych są wystarczające, i Ŝe nie widzi konieczności nowelizowania budŜetu w tej 

kwestii. 

Ad.13. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła, aby radni zgłaszający pytania lub wnioski składali je na przygotowanych formularzach. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zwróciła się do Przewodniczącej Rady Miasta i radnych z apelem w sprawie informacji dotyczącej nowej 

inwestycji w mieście – budowy nowej spalarni, 

− jeśli radni chcą poznać argumenty drugiej strony, to jest do dyspozycji, 

− ani inwestor, ani przedstawiciele Urzędu Miasta nie dotarli na debatę zorganizowaną na ten temat, 

− liczy więc na aktywność radnych. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę, Ŝe pojęcie „drugiej strony” jest nieprawidłowe, 

− rada reprezentuje organizację ekologiczną, ale nie jest „drugą stroną” w przedmiotowym postępowaniu,  

− chociaŜ oczywiście radna moŜe mieć swoje zdanie i moŜe je wyraŜać, 

− nie ma jednak „drugiej strony”. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe nie tylko jest przedstawicielem stowarzyszenia ekologicznego, ale równieŜ radną. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Pani Joanna Pawłowicz moŜe więc powoływać się na to, Ŝe jest radną , ale nie uŜywać określenia „druga 

strona”. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− nawiązał do problemu poruszanego przez niego wcześniej na poprzednich sesjach, dotyczącego 

śmietnika za sklepem „NON STOP” przy ul. Wyszyńskiego, 

− w tej kwestii niewiele się zmieniło, 

− w piątki i soboty jest tam koszmar, 

− w otrzymanym piśmie poinformowano go, Ŝe problem zostanie rozwiązany, ale nic się nie zmieniło. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− nawiązała do kwestii przystanku autobusowego przy ul. Rybackiej, 

− otrzymała odpowiedź Prezesa Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o., ale  nie od Krajowej Dyrekcji Dróg  

i Autostrad, 

− czy Miasto mogłoby pomóc w uzyskaniu tej odpowiedzi? 

− zapytała teŜ, jakie są plany co do dalszej opieki nad terenem Mysiej Wyspy? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na pytanie dotyczące przystanku autobusowego wyjaśnił, Ŝe na razie opinia Dyrekcji Dróg  

i Autostrad jest negatywna, ale podejmie dalsze starania w tej kwestii, 

− odnośnie dalszej opieki nad terenem Mysiej Wyspy wyjaśnił, Ŝe nie planuje przedłuŜenia umowy 

dzierŜawy ze SzLOT-em, 

− dalszą opiekę będzie sprawowało Miasto. 

 

Roman Miazga radny: 

− zapytał o termin zakończenia inwestycji dróg na osiedlu Koszalińska. 

Pisemne wystąpienie radnego na formularzu pytań i wniosków stanowi załącznik do niniejszego protokołu  

z sesji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta kwestia była wyjaśniana przy uchwalaniu budŜetu na 2013r., 

− na razie nie ma ten cel środków, 

− wyjaśnił, Ŝe osiedle Koszalińska jest jednym z priorytetów inwestycyjnych i ma nadzieję, Ŝe w 2014r. 

znajdą się na ten cel środki, 

− jeśli w 2013r. pojawią się wolne środki, to w 90% w pierwszej kolejności zostaną przeznaczone na 

przebudowę targowiska, która nie jest ujęta w budŜecie Miasta, 

− jeśli zostaną pozyskane zewnętrzne środki to zostanie sfinalizowany zakup targowiska. 

 

Marek Ogrodzi ński radny; 

− zapytał, czy w szkołach podległych MJOO wdroŜone są procedury mające na celu zabezpieczenie 

obiektów przed wtargnięciem na teren szkoły osób niebezpiecznych? 

− czy uczniowie i personel szkół są przygotowani do postępowania w przypadku wystąpienia 

bezpośredniego zagroŜenia dla nich, wynikającego z pojawienia się osób nieuprawnionych  

i niebezpiecznych? 

Szczegółowe pisemne wystąpienie radnego na formularzu pytań i wniosków stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu z sesji. 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− poinformowała, Ŝe placówki oświatowe są zabezpieczone, jeśli chodzi o wpuszczanie osób z zewnątrz, 

− kaŜda ze szkół ma wdroŜoną konkretną procedurę, 

− pełną informację radny otrzyma na piśmie.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 9:30. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


